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Číčenický hlasatelČíčenický hlasatelČíčenický hlasatel   

Prosinec 2012 Ročník 5., číslo  4. 

Obecní úřad informuje, pomáhá, radí a připravuje 

„Kde rodina v rozboji, tam je zlato na hnoji.“ České přísloví  

Zprávy z radnice: 

Starostka obce se zúčastnila valné hromady SMOOS /

Svazek měst a obcí okresu Strakonice/. Hlavním bodem 

programu bylo schválení příspěvku pro vítěznou obec 

v celostátním kole soutěže Vesnice roku 2012 

v Programu obnovy venkova, kterou se stala obec 

Řepice. Valná hromada schválila příspěvek ve výši 

50.000,- Kč. 

Koncem září byla provedena kontrola dětského hřiště 

u obchodu, včetně hracích prvků.  

Dne 02. 10. se konala valná hromada DSO Blanicko-

Otavského regionu.  Byli jsme informováni o průběhu 

projektu Kultura v regionu z POV 2012. V letošním roce 

jsme z toho projektu zakoupili 5ks pivních setů 

220x70  / 5 x stůl + 10x lavice/, 1x stan 4x10 a byl 

aktualizován program Misys. Dále byla projednána 

příprava projektu do POV 2013 /Program obnovy 

venkova/. Předběžně bylo navrženo pro příští rok 

zažádat o nákup komunální techniky.  

V sobotu 06. 10. se konala brigáda - úklid sportovních 

kabin. V tento den byly přistaveny u staré bytovky 

kontejnery, proto jsme nepotřebné věci z kabin odváželi 

rovnou do přistavených kontejnerů. Děkuji všem, kdo se 

této brigády zúčastnili.   

Na pozemek před starou bytovkou byl přidán 

kontejner na plasty. Prosíme všechny obyvatele, aby 

plastové lahve sešlapávali a nenechávali je v pytlích 

vedle kontejnerů, ale dávali je rovnou do přistavených 

kontejnerů. 

Číčenický hlasatel 

http://citaty.net/prislovi/ceska-prislovi/
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Zprávy z radnice 

Číčenický hlasatel 

Dne 15. 10. 2012 stavbyvedoucí firmy Protom s.r.o., 

Strakonice předal starostce a stavebnímu dozoru 

Ing.  Štědrému opravenou kapli v Číčenicích.  

V říjnu začala oprava komunikace Číčenice - Strpí firmou 

Vialit Soběslav s.r.o.. Starostka obce spolu se stavebním 

dozorem Ing. Štědrým předali stavbu k zahájení oprav. 

Oprava byla ukončena 26. 10. 2012. Prosím všechny řidiče, 

aby dodržovali dopravní předpisy a neohrožovali riskantní 

jízdou chodce, kteří komunikaci užívají k procházkám. 

Členky Číčenického klubu, o.s. s místními dětmi, shrabaly 

listí na obecních pozemcích v Číčenicích. Děkujeme i všem 

občanům, kteří se podíleli na úklidu spadaného listí na všech 

obecních pozemcích obcí Strpí, Újezdec a Číčenice. 

Dne 29. 11. 2012 se konala závěrečná kontrolní prohlídka 

polní cesty Na Kozlících. Při kontrolní prohlídce stavby bylo 

přezkoumáno, zda byly dodrženy podmínky stavebního 

rozhodnutí, zda stavba byla provedena podle projektové 

dokumentace ověřené ve stavebním řízení a zda skutečné 

provedení stavby a její užívání nebude ohrožovat zájmy 

chráněné na úseku státní správy v silničním hospodářství, ani 

jiné právem chráněné zájmy.  

*Starostka obce se zúčastnila valné hromady DSO 

Blanicko-Otavského regionu. Byla projednána informace         

o průběhu projektu Kultura v regionu z POV 2012, žádost 

do  POV 2013, rozpočtová změna a volby rady DSO. Dále 

informace o plánovaném vývoji Policie ČR v roce 2013.  

 

 

Zveme všechny spoluobčany na „Zpívání koled“,  

které se uskuteční v neděli 23. prosince 2012  

od 16 hodin u obecního úřadu.  

V průběhu tohoto svátečního večera budete mít možnost prohlédnout 
si nově opravenou kapli. 

Úklid sněhu  
 
I v letošním roce bude úklid sněhu na obecních komunikacích v Číčenicích, Strpí, Újezdci a Klůsu zajištěn Ing. Václavem 

Novotným. Posyp komunikací a pěšiny zajistí Městské hospodářství Vodňany. 

Obracíme se na Vás s prosbou, abyste i nadále vypomáhali s úklidem sněhu před svými domy, stejně jako v letech předešlých. 

 Děkujeme. 
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Bilancování 

Číčenický hlasatel 

Blíží se konec roku 2012 a je před námi opět bilancování, co se za rok 2012 podařilo a nepodařilo udělat. 

Nejdříve bych Vás seznámila, o jaké dotace jsme v letošním roce žádali, v jakém případě  jsme byli úspěšní a kde nikoliv. 

Na tento rok jsme podali na Nadaci ČEZ dvě žádosti o dotace. První byla na opravu sportovních kabin a druhá byla na opravu obecního bytu. 

Žádost na opravu obecního bytu nebyla podpořena. Žádost na opravu sportovních kabin byla podpořena celkovou částkou 180.000,- Kč. Za tyto peníze 

byly vybudovány nové sociály a plynové topení. Celkové náklady dosáhly částky 279.236,- Kč. Obec uhradila zbývající částku 99.236,- Kč ze svého 

rozpočtu. 

Dále jsme zažádali z Programu obnovy venkova JčK o dotaci na opravu komunikace Číčenice – Strpí. Celkové náklady na opravu komunikace měly 

být podle rozpočtu 624.000,- Kč. Zde nám byla schválena výše dotace 130.000,- Kč, maximum dotace bylo 200.000,- Kč. Ve výběrovém řízení zvítězila 

firma Vialit Soběslav, s.r.o., která nabídla opravu komunikace za celkovou cenu 585.414,- Kč včetně DPH. Zbývající částku 455.414,- Kč uhradila obec 

ze svého rozpočtu.  U této akce jsme ušetřili 38.586,- Kč. 

 Z MMR (Ministerstvo pro místní rozvoj) jsme zažádali o dotaci na obnovu kaple v Číčenicích. Byla nám schválena výše dotace 398.589,- Kč, 

z maximální možné částky 400.000,- Kč. Zde si dovolím tvrdit, že jsme byli velice úspěšní. Předpokládané náklady byly 569 413,- Kč. Tuto akci 

vyhrála ve výběrovém řízení firma Protom Strakonice s.r.o. za 549.976,- Kč včetně DPH. MMR pokrátilo dotaci na částku 384.703,- Kč / 70% 

z celkových nákladů/. U této akce jsme ušetřili 19.437,- Kč.  
Dále jsme zažádali z Grantového programu JčK - Podpora zřízení bezpečnostních prvků na pozemních komunikacích, o osazení informačních 

ukazatelů rychlosti (radarů) o rychlosti projíždějících vozidel. Min. požadovaná spoluúčast žadatele byla 20%. Obec požádala o dotaci ve výši 

140.000,- Kč. Z GP JčK na podporu jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí JčK, 1. výzva rok 2012. Minimální požadovaná spoluúčast žadatele 

byla 30%. Obec požádala o dotaci ve výši 89.025,- Kč. Obě žádosti nebyly zastupiteli JčK podpořeny.  
Zastupitelé se dohodli, že budou i nadále podávat žádosti o tyto dotace v dalších výzvách.  

Byla také odeslána žádost na finanční příspěvek z Oranžového roku 2012“ ve výši 180.000,-Kč. Finanční prostředky se poskytují na uskutečnění 

kulturních, sportovních, turistických a společenských akcí v obcích z okolí JE Temelín. Obdrželi jsme finanční prostředky na Oranžový rok 2012 

ve výši 135.600,- Kč. 

Požádali jsme ČEZ a. s., Jadernou elektrárnu Temelín o hmotný dar - osobní vůz Fabia. Naše žádost byla zařazena mezi žádosti o hmotné dary 

pro letošní rok. 

Od listopadu připravujeme podání žádostí na rok 2013 z Nadace ČEZ – Podpora regionů a POV JčK (z Programu obnovy venkova). Dále žádost 

na ČEZ a.s., Jaderná elektrárna Temelín z grantového programu Oranžový rok 2013.  

Něco z dění v naší obci během tohoto roku - obec Číčenice obdržela oznámení záměru Pískovna Vodňany Čavyně - rozšíření etapy C. Zastupitelé 

obce reagovali na toto oznámení a zaslali na Krajský úřad - Jihočeský kraj, odbor životního prostředí, zemědělství a lesnictví k rozšíření etapy C 

vyjádření, že záměr není v souladu s územním plánem obce Číčenice. Rovněž lze předpokládat, že případná změna územního plánu nebude ze strany 

obce podporována, a to zejména s ohledem na možné zvýšení negativních vlivů těžby na okolí a občany obce Číčenice. Již v současné době (kdy je 

těžba vzdálena od obce) totiž dochází k častým stížnostem občanů na zvýšené hlukové emise, a to zejména v nočních hodinách. S  těžbou štěrkopísku 

nesouhlasíme. 

V lednu 2012 bylo upraveno ovládání topení v MŠ Číčenice, aby si zaměstnanci mohli nastavit teplotu dle potřeby. Původně byla regulace topení 

v MŠ Číčenice ovládána službou dálkového přístupu firmou Omnicon s.r.o. Praha přes počítač. Byla vyměněna stávající regulace a doplněna o 

prostorový ovladač umožňující přesnou regulaci teploty na základě venkovní a vnitřní teploty. Dále časové režimy a automatické střídání kotlů. Celkové 

náklady byly 33.504,- Kč, které uhradila ze svého rozpočtu MŠ Číčenice. 

Povodí Vltavy zajistilo vyřezání křoví po obou březích Radomilického potoka. Pan J. Petržílka s panem J. Čížkem prořezali ces tu kolem 

Radomilického potoka. Větve byly seštěpkovány.    

Obec zajistila a nechala vybagrovat začátkem května otevřené stoky okolo ČOV do Radomilického potoka. Na ochranu pozemku pana  

Bezděkovského a čističky bylo navrhnuto provedení otevřené stoky vedoucí podél předmětného pozemku a provedení strmé hrázky.  

Na dětské hřiště za obchodem byl zakoupen kolotoč. Pořídili jsme od firmy AGROZET a.s. České Budějovice traktor travní AJ 10/23 4x4 . 

Zastupitelé obce se po neustálých problémech s čerpadly na čističce odpadních vod rozhodli nechat zkontrolovat dokumentaci i skutečné zapojení a 

nastavení hladinového řízení chodu čerpací stanice odborníky. Proto jsme se rozhodli nechat předělat zapojení tak, aby bylo v souladu s projektovou 

dokumentací. Předtím, i přestože nefungovala čerpadla, byl odběr elektřiny 24 hodin denně. Po novém nastavení jsou čerpadla v chodu přibližně 

1 hodinu denně. 

Byl proveden monitoring – revize kanalizace pod chodníkem v Číčenicích. Monitoring provedla firma KANAL- Serv s.r.o., České Budějovice. Revize 

byla provedena pomocí samohybné kamery a stav byl zaznamenán na DVD. Potrubí bylo před revizí čištěno tlakovým agregátem.  

Firma Š+H Bohunice připojila bezplatně objekt p. Milana Bašara na nově vybudovanou veřejnou kanalizaci k ČOV dle projektu, který byl zpracován 

na oddílnou kanalizaci B1,B2 a ČOV. 

Dvakrát během tohoto roku opět proběhl v našich obcích mobilní svoz nebezpečného odpadu, jako jsou autobaterie, zářivky, pneumatiky, televizory, 

lednice, barvy, koberce, plasty apod. Každý občan má právo do přistavených kontejnerů uložit nepotřebné výše uvedené druhy odpadu. 

V červenci začala firma Jan Štolka-Stavko Volary budovat polní cestu Na Kozlících“.  Nyní je už komunikace hotová. 

 V letošním roce se také konala nejedna brigáda. Myslivecké sdružení Strážka uspořádalo brigády v obecním lese. Místem byla část obecního lesa 

v prostoru dolu Jaroslav. Loni v těchto místech došlo při větrné smršti v měsíci červenci k polomům.  

Následně bylo dřevo vytěženo firmou a nyní šlo o úklid a zpracování po těžbě. Zvládli pořádný kus práce. Oblast lesa byla vyčištěna, dřevo 

zpracováno a větve uklizeny.  

Členové TJ Blata Číčenice se zúčastnili brigády na čističce odpadních vod. Bylo zapotřebí odstranit nálety stromů z rákosových polí. Brigády se 

překvapivě zúčastnil velký počet sportovců, ale i těch, kteří nejsou členy TJ. Není to ale jediná brigáda, které se sportovci  zúčastnili. Pomohli obci 

odklidit a odvozit betonové obrubníky od Vaňků ke staré hasičárně, natřeli mobiliáře v Újezdci, Strpí, Klůsu a v Číčenicích a pomohli při úklidu 

sportovních kabin. 

Dobrovolní hasiči tento rok také nezaháleli. Zúčastnili se také brigády spolu se členy Mysliveckého sdružení Strážka v lese u dolu Jaroslav. 

Vybudovali vjezd do lesa u dolu Jaroslav. V průběhu roku po silných větrech odklízeli ulámané větve a stromy. Likvidovali vosí hnízda. Pomohli při 

záplavách. Zúčastnili se brigády úklidu sportovních kabin. 

 A něco z kulturního života v obci... 

V naší obci to opravdu žije. V roce 2012 se konalo (část z nich se teprve bude konat) celkem 26 akcí v rámci Oranžového roku. Nejvíce se na dění 

v naší obci podílel Číčenický klub, o. s. Pořádal 13 akcí - z toho tři akce, které nebyly sponzorovány z Oranžového roku. Nejznámějšími akcemi jsou 

např. maškarní karneval, turistický pochod, pálení čarodějnice, setkání seniorů, mikulášská nadílka a vánoční výstava. Myslivecké sdružení Strážka pro 

nás připravilo myslivecký bál a podzimní zkoušky loveckých psů. TJ Blata Číčenice pořádala dvě akce. Turnaj v malé kopané a posezení se sportovci. 

Nájemci obecní hospody pořádali šest akcí a hotel „U Polívků pět akcí. Bylo si opravdu z čeho vybrat. Všem pořadatelům patří velké poděkování.   

Závěrem bych poděkovala všem obyvatelům našich vesnic, kteří se podílejí na úklidu obecních pozemků nejen na návsích, ale i v okolí jejich 

pozemků. ZOD Číčenice za spolupráci s obcí. Myslivcům, sportovcům, hasičům a Číčenickému klubu a všem, za pomoc při brigádách.  
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Zastupitelstvo projednalo ... 

Číčenický hlasatel 

Usnesení z VIII. zasedání  

Zastupitelstva obce Číčenice  

ze dne 07. 11. 2012 

 

Přijatá usnesení:   

55/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

program VIII. zasedání ZO Číčenice ze dne 07. 11. 2012. 

56/8/2012 ze dne 07.11.2012 - Zastupitelstvo schvaluje 

Dohodu o poskytnutí investičního příspěvku  z rozpočtu 

obce Číčenice na realizaci projektu „Kultura v regionu 

(POV 2012)“ – aktualizace programu Misys ve výši 

4.028, - Kč a schvaluje Dohodu o poskytnutí 

neinvestičního příspěvku na realizaci projektu  „Kultura 

v regionu (POV 2012)“ – pivní sety, stan ve výši 8.629,-

Kč.                                                                                                                             

57/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

uhradit členské příspěvky DSO Blanicko-otavského 

regionu na rok 2012 ve výši 7.350,- Kč.  

58/8/2012 ze dne 07.11.2012 - Zastupitelstvo obce 

stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů 

kompetenci starostky obce k provádění rozpočtových 

opatření v následujícím rozsahu: do výše 100.000,- Kč u 

jednotlivé položky v rozpočtovém opatření. 

Rozpočtová opatření v částkách vyšších může starostka 

obce samostatně provádět jen v případech: 

a) rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních 

prostředků z jiných rozpočtů 

b) kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění 

chodu obce, v případě havárií, nebo stavu nouze, výdaj 

k odvrácení možných škod, dále když včasné provedení 

úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací mohou 

výrazně překročit případná rizika z neoprávněné úhrady 

c) úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a 

dohledů a další nutné výdaje, kdy schválení rozpočtového 

opatření je nezbytné a má jen formální charakter, protože 

výdaj musí být realizován. Zastupitelstvo obce si vyhrazuje 

právo na informaci o každém rozpočtovém opatření 

provedeném  v kompetenci starostky na nejbližším zasedání 

zastupitelstva konaném po schválení rozpočtového opatření  

starostkou 

Rozpočtová opatření v částkách u příjmů může starostka 

obce samostatně provádět v neomezené výši. 

59/8/2012 ze dne 07.11.2012 - Zastupitelstvo schvaluje 

nahrazení textu usnesení č. 12/2/2012 ze dne 26.03.2012 

textem dle zákona:  

Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet obce za rok 2011 

včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 

2011 a souhlasí s celoročním hospodařením s výhradou. 

60/8/2012 ze dne 07.11.2012- ZO schvaluje podání 

žádostí o dotace na rok 2013 z grantových  programů JčK, 

POV, MMR, Nadace ČEZ dle vyhlášených výzev k zatím 

blíže nespecifikovanému účelu  - oprava kanalizace, 

chodníku, komunikací, obecního bytu, sportovních kabin, 

hasičáren, obnova dopravního značení, pořízení 

informativních ukazatelů rychlosti, pořízení komunální 

techniky, investice  do lesů, pořízení vybavení 

JSDHO,vybudování protipovodňových opatření, veřejné 

osvětlení, oplocení  dětského hřiště, rekonstrukce 

návesního rybníku -požární nádrže. 

61/8/2012 ze dne 07.11.2012-  ZO schvaluje rozpočtové 

opatření č. 6/2012 v plném znění. 

62/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo neschvaluje 

odkoupení nemovitosti manželů Jarmily a Zdeňka 

Smotlachových, čp.32 Číčenice za navrženou cenu 

700.000,- Kč. 

63/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

příspěvek záchranné stanici Makov ve výši 1000,- Kč.  

64/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

změnu ÚP na pozemku KN 4004/2. 

65/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

změnu ÚP na pozemku KN 175/2. 

66/8/2012 ze dne 07.11.2012- Zastupitelstvo schvaluje 

změnu ÚP na pozemku KN 175/18. 

 

 Oznámení doby a místa konání volby prezidenta České republiky  

Volba prezidenta České republiky se koná ve dnech 11. a 12. ledna 2013 a případné II. kolo se koná ve dnech 25. a 26. ledna 

2013. V pátek 11. ledna od 14:00 do 22:00 hodin a v sobotu 12. ledna od 8:00 do 14:00 hodin v budově obecního úřadu 

Číčenice, Číčenice 79, 387 71 Číčenice. Případné II. kolo se bude konat v pátek 25. ledna od 14:00 do 22:00 hodin a v sobotu 

26. ledna od 8:00 do 14:00 hodin v budově obecního úřadu Číčenice, Číčenice 79, 387 71 Číčenice. Volič má povinnost 

prokázat při hlasování totožnost a státní občanství České republiky. 

Děkujeme panu J. Petržílkovi, J. Čížkovi, B. Vaňkovi a paní O. Lukášové za neustálou péči o veřejná 

prostranství v našich obcích. 
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Informace OÚ 

Číčenický hlasatel 

Změna pracovní doby na poště v Číčenicích. 

Navrhované hodiny pro veřejnost: ke dni 1. 3. 2013 

Pondělí:    8:00 – 11:00 hod 

Úterý:       8:00 – 11:00 hod 

Středa:       -------------------      13:00 – 16:00 hod 

Čtvrtek:    8:00 – 11:00 hod 

Pátek:       8:00 – 11:00 hod 

Za obec Číčenice nesouhlasíme s návrhem změny pracovní doby na poště v Číčenicích. 

Informujeme občany, že kominík bude v našich obcích chodit  

dne 4. 1. 2013 (pátek) od 9 hodin.  

Budete-li mít zájem, nahlaste se na OÚ Číčenice do 21. 12. 2012 na tel. 383 381 101 

nebo na mobil 724 191 812.  

„Obnova kaple v Číčenicích“ 

V červnovém vydání Číčenického hlasatele jsme Vás informovali, že ministr pro místní rozvoj Kamil Jankovský schválil dne 4. 5. 

2012 v rámci Programu obnovy a rozvoje venkova celkem 531 projektů obcí v celkové výši 161 mil. Kč. V rámci tohoto programu 

byly schváleny dotace na projekty obcí, které jsou zaměřeny především na zlepšení podmínek pro život dětí a mládeže na venkově, 

úpravy zeleně v intravilánu obcí a na obnovu drobných sakrálních staveb. Obci Číčenice byla schválena dotace 398 589,- Kč na 

„Obnovu kaple v Číčenicích“. 

ZO schválilo na návrh hodnotící komise uzavřít smlouvu o dílo na akci „Obnova kaple v Číčenicích“ s firmou Protom Strakonice 

s.r.o., Písecká 290, 386 01 Strakonice, IČ 43841252, která nabídla celkovou cenu 549.976,- Kč včetně DPH. Za tyto finanční 

prostředky bylo provedeno odvodnění kaple do vsakovací jímky, oprava a natření fasády, měděné doplechování u zvonice, oprava a 

nátěr okenních rámů, oken, vchodových dveří a oprava dřevěné žaluzie ve zvonici. Oprava vnitřních zdí a výmalba. Předpokládané 

náklady na opravu kaple byly 569.413,- Kč. Skutečné náklady, podle výběrového řízení, byly 549.976,- Kč. Dotace byla pokrácena 

na částku 384.703,- Kč /70% z celkových nákladů/. Obec ze svého rozpočtu doplatila 165.273,- Kč. 

 

Obecní úřad bude ve dnech od 24. 12. 2012 až do 01. 01. 2013 uzavřen. 
Uzavření MŠ Číčenice v době vánočních prázdnin bude uskutečněno od 24. 12. 2012 do 01. 01. 2013.  

Provoz bude obnoven 02. 01. 2013.        

Děkujeme za pochopení.  
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Ze života obce 

Číčenický hlasatel 

 

Číčenický klub, o. s.  a rok 2012 

V posledním vydání Číčenického hlasatele zveřejňujeme informace o dění za celý rok v Číčenickém klubu. Nedá se 

v pár větách informovat o všem, co se dělo, ale o to nejdůležitější se s Vámi podělím. 

Číčenický klub, o. s. pořádal v roce 2012 akce pro děti i pro dospělé. Akcí se uskutečnilo třináct. Deset akcí jsme 

pořádali v rámci Oranžového roku a tři akce ze svého rozpočtu. Shrnu-li účast na všech akcích, tak můžeme být pyšní 

na velký počet návštěvníků. Vydařily se i oblíbené tvořivé dílny, jak velikonoční, tak i vánoční. Členky klubu se rozhodly 

v letošním roce pro změnu kočárkové rallye. Byli jsme zvyklí, společně s kočárky se projít, přes Strpí a Újezdec a vrátit 

se zpět do Číčenic. Protože už v naší obci není tolik dětí v kočárku, rozšířili jsme tuto akci o koloběžky s tím, že si děti 

zasoutěžily na komunikaci vedoucí od studny k Balounům. Velký úspěch měla nejen kočárkovo-koloběžková rallye, ale i 

šipkovaná a setkání seniorů. 

Všichni dobře víme, že nebýt sponzorů JE Temelín a jejich finanční podpory, nebylo by možné tolik akcí v takovém 

rozsahu uspořádat. Ano, bez peněz by to nešlo, ale nejdůležitější je účast členů Číčenického klubu na schůzích, kde si 

vzájemně rozdělujeme úkoly. Mrzí mne, že se zúčastňují stále ty samé tváře velmi ochotných členek, které drží klub 

na nohou a ne ty členky, které mají nejvíce připomínek, ale s ničím nepomohou. Nejenom já, ale i další členky měly a 

mají malé děti a účastní se, pokud mohou již zmiňovaných akcí. Nikoho nemohu nutit, kdo chce pomoci, pomůže a kdo 

nechce, nepomůže. Tak to prostě je. 

Tímto bych chtěla za všechny členy poděkovat zastupitelům obce za finanční podporu ve výši 30.000,- Kč na chod 

klubu a poskytnutí obecních prostor při pořádání akcí. Dále provozovatelům hospod, kteří nám umožnili v jejich 

prostorách akce uskutečnit a vždy nás ochotně obsloužili. Sportovcům, že jsme se mohli pohybovat na sportovním hřišti. 

Myslivcům, kteří nám pomohli připravit první ročník šipkované a přispěli nám na tombolu na maškarní karneval. ZOD, 

zastoupenému p. Josefem Zíkou, za finanční dar. Hasičům, za pomoc při pořádaní dětského dne na hřišti. 

Dovolte mi poděkovat všem členům Číčenického klubu za čas, který pro nás všechny obětují při přípravě a konání již 

zmiňovaných akcí a všem, kdo se na pořádání akcí Číčenického klubu jakkoliv podíleli. Přivítáme nové nápady, návrhy 

na změny již konaných akcí a pořádání úplně nových akcí. Věříme, že i nadále budete naše akce navštěvovat a budete 

odcházet spokojeni 

Za Číčenický klub, o.s., Jiřina Cardová 

Reakce na anonym v minulém vydání Číčenického hlasatele. 

Chtěla bych reagovat na dění v naší malé vesničce Číčenice. Žiji v ní už skoro dvacet devět let a ani ve snu by mě nenapadlo, 

že i ve vísce, která nemá ani pět set obyvatel může panovat závist a zloba. Mrzí mě, že zrovna můj otec padl do oka někomu 

tak zakomplexovanému, jako je pisatel anonymu a věřím, že i zároveň udavač. Vždy se snažil každému ve vsi pomoci a 

vyhovět, neznám člověka, kterému by ublížil. Jsme v pohostinství už skoro osm let, ale nikdy nás nenapadlo závidět nebo 

poškozovat naše konkurenční hospody. Léta se u nás ve vsi uživily tři hospody, tak proč ne dnes? Proč je mezi námi člověk, 

který chce ublížit nám? Možná nejsme stoprocentní jako hospoda, možná nejsme po rekonstrukci, ale máme  to důležité, co 

k hospodě patří - věrné a stálé štamgasty. Jsem hrdá na svého otce za to, co dokázal a jak ustál všechna udání na jeho osobu 

a naši provozovnu a věřím, že „Boží mlýny melou pomalu, ale jistě“. A milý anonyme, já se nestydím za svůj názor a vždy si 

za ním budu stát!  

Věra Polívková - Žurková 
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Ze života obce 

Číčenický hlasatel 

Mikulášská nadílka 

Sobota 1. prosince patřila již po několikáté našim dětem. Opět se na nás přišli podívat čert, Mikuláš a anděl. Odpoledne se vydařilo, 

přišlo 45 dětí, které byly obdarovány malou nadílkou. V průběhu celého odpoledne nás příjemně bavila hudba DJ Olina. Celá akce 

se konala v rámci Oranžového roku 2012 a tímto děkuji všem sponzorům a členkám Číčenického klubu za pořádání této akce.  

Jana Zíková 
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Ze života obce 

Číčenický hlasatel 

Vánoční dílna 

Ještě stále máme v živé paměti, jak jsme před rokem vyráběli vánoční dekorace. Rok utekl jako voda a opět Číčenický klub, 

o.s. a obec Číčenice v rámci „Oranžového roku“ uspořádaly vánoční dílnu. Těší nás, že si i letos děti, maminky, tetičky a 

tatínkové udělali čas a přišli si s námi společně vytvořit vánoční dekorace.  Byla připravena velká spousta různých mašlí, 

svíček, okrasných zdobítek, šišek, sušeného ovoce, větviček buxusu, thůjí a různých jehličnanů. Každý z přítomných si vyrobil 

dekorace podle své fantazie. Nejvíce se vyráběly vánoční svícny a věnce.  Za sebe mohu jen říci, že to byla pastva pro oči. 

Máme u nás opravdu velmi šikovné lidičky, kteří se nemusejí za své vlastnoručně vyrobené výrobky stydět. Většina výrobků 

bude vystavena na Vánoční výstavě, kterou pro Vás připravuje také Číčenický klub. Tímto Vás na Vánoční výstavu, která se 

bude konat v Číčenicích v hotelu U Polívků ve dnech 15. a 16. prosince od 14:00 do 17:00 hodin, srdečně zveme. Děkujeme 

manželům Polívkovým za poskytnuté prostory. 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví,  

štěstí, lásky a mnoho dalších let. 

Blahopřejeme 
  

 

Říjen - Hankovec Jaroslav    75 let  

  Kašparová Marie       90 let 

Listopad - Hrabová Anna      70 let 

Prosinec - Strnadová Bohumila    87 let 

  Tomková Božena        87 let  

  Konvička Jan  70 let 

Narodila se:Ema Žurková    24. 11. 2012 

Rozloučili jsme se - Václav Petržílka  Číčenice  
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Pozvání 

Číčenický hlasatel 

 

HOTEL „U POLÍVKŮ“  a   OBEC ČÍČENICE 

 

POŘÁDÁJÍ 

 

31. 12. 2012 OD 20°° HOD 

 

SILVESTROVSKOU ZÁBAVU  
 

CELÝ VEČER VÁS BUDE PROVÁZET A NA PŘÁNÍ HRÁT DJ OLIN 

 

Obecní hospoda a obec Číčenice  

Vás srdečně zvou na 

SILVESTROVSKOU ZÁBAVU 

31. 12. 2012 od 20:00 hodin 

K tanci a poslechu hraje „R E L A K S“ 

TĚŠÍME SE NA VÁS! 

VÁCLAVSKÁ ZÁBAVA 

 Dne 28.9.2012 se uskutečnila v obecní hospodě ve spolupráci s obcí Číčenice v rámci oranžového roku „Václavská 

zábava“. K tanci a poslechu hrál opět nám dobře známý Pavel Rigo „Relaks“. Byla to jedna z našich posledních a nejhezčích 

akcí, které se zúčastnila téměř stovka hostů. 

 Myslíme si, že ohledně našeho působení v obecní hospodě, bylo již řečeno a napsáno hodně a proto bychom chtěli 

poděkovat všem našim věrným štamgastům, za jejich účast a podporu „v našem podnikání“. A nemůžeme opomenout 

poděkovat těm, kteří nás odměnili za naší práci srdečným slovem, kytičkou, dárky a krásným dortem ve tvaru obecní 

hospody.  

  Přejeme obecní hospodě, aby nadále fungovala a splňovala potřeby místních občanů k jejich spokojenosti. 

        manželé Šmitmajerovi 

Ve dnech  9. a 10. listopadu 2012 se opět konala HUMANITÁRNÍ 

SBÍRKA pro občanské sdružení Diakonie Broumov. 

Děkujeme všem lidem za donesené věci.    Číčenický klub, o. s. 
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Lampiónový průvod 

Číčenický hlasatel 

Dne 27. 10. 2012  od 17:00 hodin pořádal Číčenický klub, o.s. lampiónový průvod. Sešlo se 36 účastníků, z toho 22 dětí.  Počasí 

nám ze začátku bohužel nepřálo, proto jsme se sešli v Hotelu u Polívků, kde se děti podívaly na pohádku a dostaly něco dobrého 

na zub. Poté jsme se vydali ve tmě rozsvítit naše lampióny a prošli jsme vesnicí směrem k naší sluníčkově žluté školce, odkud se pak 

děti rozešly se svými lampióny směrem domů. Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravě tohoto průvodu.   

Jana Zíková 
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Strpí - první sníh již v říjnu 

Číčenický hlasatel 



 

Strana 12 

Podzimní povídání z Mateřské školy v Číčenicích   

// Barevný podzim // 
 

Září, říjen, listopad, 

podzim nastal, je to tak. 

Stromy krásnou barvou hrají 

a lístečky opadají. 

Draci létají v povětří, 

provázek nijak nešetří. 

A jak se máme my, děti z mateřské školy?  

S lístečky, které přilétly na naší zahradu, zalétl do žluté školky také  strýček Podzim.  

A co by vám o tom děti zazpívaly? 

Stalo se to tuhle v neděli,  při obědě, když jsme seděli, 

v hnědém saku sklouzl tiše z mraků, na okno nám tiše zaťukal :  

„Já se prosím Podzim jmenuju, s podzimními mraky cestuju, 

ťuky, ťuky, vidím tu dva kluky, jestlipak si se mnou budou hrát. 

Kde zastavím, trochu čaruju, trochu kouzlím, trochu maluju. 

Mám tu pro ně papírové koně, draky taky, ty já dělám rád.“ 

Náš krásný drak ten nám tedy udělal radosti. Létal vysoko mezi mráčkama a dokonce poslouchal, když jsme se střídali a sami si  ho drželi na 

provázku. Mezi mraky nás dokonce pozorovalo sluníčko. A kdoví, jestli první vločky, které spadly na pole a louky, také neprobudil v mráčcích 

právě náš drak . 

Podzimní zpívání a říkání nám přifouklo také další kamarády - ježky z písničky Cupy dupy u chalupy, veverčáka Fouska s jeho rodinou a vítr 

Škudibítr.  Mimochodem všechny můžete vidět u nás ve třídě. Celá veverčí rodinka má svůj velký obraz za dveřmi do naší třídy – chloupky 

jsme jim natiskali houbičkami a korkovými zátkami a když zvednete hlavu ke stropu, rozfouká vám vlasy i vítr Škudibítr, kterého jsme 

vykreslily voskovými pastely. 

No a jak už to v naší školce chodí, dokud jsme se s nimi pořádně nepoznali, trochu jsme se s nimi škorpili, hodně jsme se o nich dověděli a 

to nejen z pohádek a říkanek , ale také z hádanek. Vždyť tři z nich můžete zkusit uhodnout také. 

Čiperka v rezavém kožíšku bydlí ve větvích stromů, 

dělá si zásoby oříšků, nosí je v tlapkách domů. 

Kočka na ni číhá u zdi: No tak, vystrč hlavi 

Kdepak, Micko, radši půjdu vařit dětem kašičku. 

Zima už se blíží, zásoby má v spíži. 

O kom je řeč? Víš to kloučku? 

Pokud rádi hádáte hádanky, určitě by se vám, stejně jako nám líbilo naše veselé počítání, určování pravé a levé strany, popisování rozdílů a 

pojmenovávání kruhového, trojúhelníkového, čtvercového a obdélníkového tvaru, kreslení  

koleček, pozorování a vytváření skupin předmětů, skládání z papíru, stříhání i nalepování, poznávání nahoře, dole, nad, pod, mezi … 

A chcete vědět jaké mají kožíšky pejsek a kočička? Tak to byste měli všichni být u toho, když máme u nás ve školce pohádku.  Veselé 

povídání s pejskem a kočičkou z maňáskového divadélka nám dalo odpovědi na různé otázky. A teď se zase ve školce hodně zpívá a 

tancuje.  Třeba s Černou máry nebo s čertíky, kteří k nám přiběhnou s písničkou Budliky, budliky, my jsme čerti z pekla a také s písničkou 

Kolíbala bába čerta. Pomalu se z básniček dovídáme jaké je to, když Čerti a čertila vaří pěkně povidla nebo když ve dne v noci přikládají a 

sedí si v teple…     

A víte, nač se těšíme v posledních dnech nejvíce? 

Těšíme se andílku na vánoční nadílku. 

Budem hodní moc a moc, 

vydržíme do vánoc.  

A potom zas malinko 

budem zlobit, maminko. 

A až si společně zase příště budeme povídat, dozvíte se o Vánoční pohádce, kterou  uvidíme v naší školce 18. prosince, a zároveň všechny 

naše kamarády a hlavně maminky a tatínky můžeme pozvat ve středu 19. prosince na Vánoční besídku – až uslyšíte letos zvonění a 

zvoneček zacinká :  

Bim, bam zvoneček, 

zvoní každý chlapeček.  

zvoní každá holčička.  

Potom přijďte do mateřské školy za námi – Když si spolu zazvoníme,  

k Vánocům se přiblížíme. 

Ke stromečku půjdeme 

radovat se budeme. 

Že jsou tady po roce 

 vytoužené Vánoce. 

Společně si popřejeme také 23. prosince u OÚ Číčenice, zazpíváme si koledy a přivítáme Štědrý den. 

A protože nás čekají vánoční prázdniny, mysleme na to, ať jsou Vánoce plné klidu, krásného snění, milé vánoční pohody a každý  kluk i 

holčička ať najde pod stromečkem to, co nejvíce jeho srdíčku schází. 

Přejeme všem dobrosrdečným lidem o Vánocích i v novém roce 2013 vše dobré a hodně štěstí v rodinném kruhu. 

V novém roce 2013 se znovu s dětmi z naší mateřské školy uvidíme ve středu 2.1.2013. 

                                                                                                                                           Bc. Jitka Langerová                            

                                                                                                                                            ředitelka mateřské školy 
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Z historie obce  

Kroniky a kronikáři našich obcí. 

Číčenický hlasatel 

II. Kroniky školy v Číčenicích. 

V Okresním archivu ve Strakonicích se uschovány obecní 

kroniky Číčenic, Strpí a Újezdce. Dále jsou zde také uloženy 

kroniky školy v Číčenicích. Pokud máte zájem si zápisy 

v kronikách pročítat, tak nemusíte do archivu jezdit, neboť tyto 

kroniky byly digitalizovány a pokud máte k dispozici internet, 

tak stačí zadat jen adresu: http://digi.ceskearchivy.cz/

index_main.php?lang=cs 

Po zadání adresy si můžete vybrat jakoukoliv kroniku, otevřít a 

listovat v ní. Případné kopie lze vytisknout podle pravidel 

správce serveru a po domluvě s ním. Bližší informace naleznete 

přímo na základní stránce digitálního archivu v Třeboni. 

Vedle několika svazků obecních kronik mají Číčenice také tři 

svazky školních kronik. První zachycuje školní, obecní a veřejné 

události z let 1898-1913, druhá z let 1913-1933 a třetí z let 

1933-1978. 

První zápisy do první kroniky byly pořízeny v létě roku 1900, a 

to tehdejším řídícím učitel Hynkem Pohořským. 

Do roku 1898 chodili žáci z Číčenic do školy ve Vodňanech a 

žáci z Újezdce do školy v Zablatíčku. V květnu  roku 1898 

rozhodla obecní rada v Číčenicích o zřízení jedné školní 

místnosti ve statku čp.1, tehdy patřícímu Františku Pelikánovi. 

Zde bylo vyučování zahájeno 5.10.1898 a prozatímním učitelem 

byl jmenován Hynek Pohořský, do této doby působící na škole 

v Záhoří u Písku. Později se stal na zdejší škole i jejím řídícím 

učitelem a pečlivě vedl školní kroniku, kde zaznamenal nejenom 

dění přímo ve škole, ale v obci a ve státní správě. Velmi 

podrobně zachytil události provázející vládnoucí rodinu císaře 

Františka Josefa II., např. atentát na jeho manželku Alžbětu, 

svatbu následníka trůnu Ferdinanda d´Este, atd. 

Do kroniky také zapsal různé školní události, jako např. účasti 

žáků na různých slavnostech, průběh veřejné zkoušky 

z náboženství, první společný výlet na Hlubokou, kde si žáci 

prohlédli sbírky lesnického muzea v Ohradě a interiér knížecího 

zámku. 

Krátce po zahájení školní výuky v prostorách statku Františka 

Pelikána bylo zjištěno, že tyto prostory jsou pro značný počet 

žáků zcela nevyhovující. Proto bylo na počátku roku 1899 

rozhodnuto o stavbě nové školní budovy. Pro tento účel byl 

vybrán obecní pozemek nad návesním rybníčkem. Příprava 

plánů, rozpočtu a stavba byla svěřena staviteli Václavu Tomsovi 

z Vodňan, V dubnu byla podána žádost o stavbu a ihned byla 

zahájena její realizace. Do školní kroniky byly překresleny 

plánky školní budovy. 

V témže roce, a to 12.listopadu, bylo v nové škole zahájeno 

vyučování v jedné třídě. Ve škole byl také služební byt řídícího 

učitele Pohořského, kterému byla na výpomoc přidělena 

industriální učitelka Žofie Táborová. Tu v roce 1900 nahradila 

manželka řídícího učitele Anna Pohořská, mající na starosti 

např. výuku ručních prací. Pro velký počet žáků musela být 

zřízena v roce 1901 i druhá třída, neboť počet žáků byl více než 

osmdesát. Proto také byl na školu přijat i druhý výpomocný 

učitel, a to Mikuláš Havrlík, původem z Příbrami. Na zdejší 

škole působil do konce února 1902, kdy jej zde vystřídal Jan 

Fridrich z Prahy (zemřel 24.3.1934 v Číčenicích). 

Postupem let byla u školy zřízena i školní zahrada, letní 

tělocvična, studna a byly postaveny chlévy a kolny. Do školní 

knihovny darovali různí dárci učebnice, školní pomůcky, obrazy, 

naučnou a i zábavnou literaturu. 

Zápisy do první školní kroniky byly ukončeny v roce 1913. Po 

celou dobu kroniku pečlivě vedl řídící učitel Hynek Pohořský. 

Ten také započal psaní i druhé školní kroniky opět zachycující 

školní, obecní i národní události. Značná část zápisů v kronice je 

věnována událostem první světové války. Podrobně je zde 

popsán atentát v Sarajevu a životní osudy následníka trůnu 

Ferdinanda a jeho manželky Žofie. Pisatel kroniky zaznamenal 

vyhlášení první světové války, průběh mobilizace v obci a uvádí 

podrobný seznam odvedenců z Číčenic a Újezdce. Postupem 

doby zde také uveřejnil životopisy padlých bývalých žáků školy. 

Mezi ně také patřil syn řídícího učitele, a sám učitel, Bohumil 

Pohořský (n.1888 – z.1914 na bojišti v Srbsku.) 

Školní kronika tak vlastně v této době plnila funkci obecní 

kroniky, která se ještě v této době nepsala a byla zavedena až 

po roce 1918. Proto je také dobovým zápisům věnovaná značná 

pozornost. Podrobně jsou zde popsány všechny důležité události, 

např. průběh bojů na různých válečných frontách, úmrtí císaře 

Františka a Josefa II. a nástup nového monarchy Karla.   

Kronikář zde také pečlivě zaznamenal různé vyhlášky a úřední 

nařízení, např. o válečných sbírkách, atd. 

Závěr roku 1918 patří událostem konce první světové války a 

vzniku samostatné Československé republiky. V této době svoji 

učitelkou činnost ukončil zdejší dlouholetý řídící učitel Hynek 

Pohořský a jeho nástupcem se stal učitel Jan Fridrich. 

Od 1. března 1919 byl na školu v Číčenicích dosazen učitel 

Čestmír John, který se velkou měrou zasloužil i kulturní rozvoj 

školy a obce. Učitel John byl nejenom vynikajícím pedagogem 

ale i výborným kreslířem a publicistou. O několik let později stál 

u zrodu regionálního školního časopisu Zlatá stezka. 

V Číčenicích působil do konce školního roku 1927 a odtud 

přešel na měšťanskou školu ve Vodňanech. 

Od 1.září 1922 se rozrostl počet žáků o děti ze Strpí. Proto také 

došlo k rozšíření učitelského sboru o nové členy. 

V průběhu dvacátých let působila na zdejší škole celá řada 

učitelů a výpomocných učitelek – ty měly na starosti výuku 

ručních prací. Byla to např. učitelka Jarmila Šedivá a Božena 

Kyselová, učitelé Tomáš Jebavý a Antonín Kučera. Od září roku 

1930 začal na škole působit řídící učitel Leopold Kovařík 

(n.1884 v Příbrami). Definitivním učitelem byl jmenován 

Zdeněk Jůzek, rodák z Cehnic. Ve dvou třídách se tehdy učilo 

85 žáků. 

Zápisy do třetí školní kroniky začínají rokem 1933 zápisy 

řídícího učitele Leopold Kovaříka. I on se vedení kroniky 

věnoval s velkou pečlivostí. Zápisy zde uvedené jsou důležitým 

svědectvím nejenom o dění přímo na škole, ale i v obci a v celé 

republice. 

Poslední zápis v této školní kronice byl pořízen na konci června 

roku 1978. Tehdy pisatelka zápisu R. Kordíková stručně uvedla 

důvody ke zrušení školy pro nízký počet žáků a rozhodnutí 

okresních, místních i stranických orgánů o převedení žáků 

do školy ve Vodňanech. Poslední zápis končí slovy ,,v pátek  

30. června 1978 se zde naposled sešly děti k ukončení školního 

roku. Budova sloužila svému účelu 79 let.“ 

Příští: obecní kroniky Strpí a Újezdce.       

                                                                Jiří Louženský 

 

 

http://digi.ceskearchivy.cz/index_main.php?lang=cs
http://digi.ceskearchivy.cz/index_main.php?lang=cs
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Sport 

Číčenický hlasatel 

Fotbalisté se rozloučili s podzimem 
 

V Hotelu u Polívků se v sobotu 24. listopadu sešli 

fotbalisté Číčenic, aby uzavřeli podzimní sezonu, 

po které jsou na třetím místě tabulky. Před tradiční 

společenskou zábavou proběhla valná hromada 

oddílu. Byl zvolen nový výbor a projednána 

všechna naléhavá témata. 

Trenér Zbyšek Kubička zhodnotil podzimní část. Je 

velká škoda, že na toto důležité jednání nemohli 

dorazit všichni, zejména pak hráči mladší 

generace, kterým patří budoucnost klubu. 

Členové nového výboru dostali mandát pro jednání 

se zástupci obce, která by měla vyřešit nejenom 

provoz posilovny, ale celkově nově nastavit 

pravidla vzájemných vztahů a podpory. 

Po jednání se spolu s fanoušky všichni zapojili 

do společenské akce v rámci Oranžového roku, 

kterou vedl už tradičně DJ Olin, který splnil 

všechna písničková přání. Půlnočním překvapením 

pak byla zpráva o narození malé Emy, díky které se 

Láďa Polívka stal dědečkem. Určitě není třeba 

dodávat, že přítomní to náležitě oslavili. 

Jarní sezona začne na konci března. Fotbalisté 

děkují všem svým příznivcům za podporu, přejí 

krásné Vánoce a hodně štěstí do nového roku 

2013.                     

Ondřej Zlámal 

Fotbalisté Číčenic hráli o špičku tabulky 

Vydařenou podzimní část své soutěže mají za sebou 

fotbalisté Číčenic. Nasbírali více bodů než za celou loňskou 

sezonu a před dohrávkami byli na třetím místě tabulky. 

O pozici podzimního mistra je připravily dvě prohry 

na domácím hřišti s Radošovicema v posledním kole 

s Volyní.Týmu výrazně pomohl příchod nových posil, zejména 

pak Michala Pečeného, příležitosti dostávají nadále další 

mladí hráči. Velkou změnou je především to, že se na rozdíl 

od předchozích sezon daří vyhrávat venku, kde Číčenice ani 

jednou neprohrály, naopak po vítězství sahaly i v utkání 

v  Mnichově, kde si připsaly jedinou remízu. „I v zápasech, 

které jsme nevyhráli, tým do poslední chvíle o body bojoval, 

zlepšila se obranná činnost, dostáváme mnohem méně 

branek než v minulosti. Možná jsme mohli fanouškům udělat 

ještě větší radost a po podzimu vést tabulku, ale všechno 

chce asi svůj čas, vždyť v loni jsme byli v soutěži dlouho na 

posledním místě. Podle mého názoru by týmu nadále 

prospěla přítomnost dalších mladších hráčů, kteří by klub 

měli vzít více za svůj,“ uvedl kapitán Ondřej Zlámal. „Všem 

fanouškům bych rád za všechny poděkoval za podporu a 

těšíme se na další setkání na jaře, které doufáme bude 

stejně úspěšné,“ doplnil. Během podzimu došlo 

k rekonstrukci zázemí kabin, které nyní patří k těm nejlepším 

v soutěži. Fotbalisté se také zúčastnili řady brigád, při 

kterých došlo k úklidu v prostorách hřiště, ale také v obci. 

Podzimní sezonu uzavřeli tradičním setkáním sportovců 

v hotelu u Polívků 24. listopadu. 

Ondřej Zlámal 
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Různé 

Číčenický hlasatel 

 Není-li prosinec studený, bude příští rok hubený. 

 O svatém Tomáši meluzína straší. 

 Na Štědrý večer hvězdičky - ponesou vajíčka slepičky. 

 Mráz na Boží narození - zima se udrží bez proměny. 

 Na Nový rok déšť - o velikonocích sníh.  

 Tři králové mosty staví, nebo je boří.  

 Svatá Anežka kape ze stříšek , sedláče, schovej zhryzky. 

 Netrkne-li únor rohem, šlehne ocasem. 

 O Hromnicích déšť - na jaře sníh ; o Hromnicích sníh - na jaře déšť. 

 

Ze starých kalendářů  
 

Cesta ke Strpí se dočkala ... 
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Číčenický hlasatel 

Vídeňský salát 
4 párky,4vejce natvrdo vařená vejce, 1 – 2 okurky, 400 g ve slupce vařených 

brambor,2 cibule, kapary, sůl, hořčice cukr, 1/8 l vody, 30 g oleje, na ozdobu pažitka, 

rajčata 

Brambory a párky nakrájíme na plátky, vejce a okurky na kostičky a vše promícháme. 

Přelijeme vodou s octem, jemně sekanou cibulí a solí, které přivedeme nejprve k varu. 

Pak přidáme olej, Ochutíme kořením a necháme proležet. 

Před podáním ozdobíme rajčaty a jemně nakrájenou pažitkou. 

 

Bramborový – fazolový salát s uzenou makrelou 
300 g vařených brambor, 200 g zelených fazolek, sůl,150 g bílých sterilovaných fazolí,1 bílá cibule, 3 stonky hladké 

petrželky, 2-3lžíce vinného octa, 2 lžičky olivového oleje, ½ lžičky dijonské hořčice, černý pepř, ½ lžičky sušeného 

oregana,150 g uzené makrely 

Fazolky očistíme a nakrájíme na 4 cm kousky. Vaříme je v lehce osolené vodě 10 – 15 minut. Necháme v nálevu 

vychladnout. 

Bílé fazole necháme okapat. Cibuli oloupeme a nakrájíme na kostičky. Petrželku jemně usekáme. 

Ze 2 lžic octa, oleje, hořčice a 4 – 5 lžic nálevu z vařených fazolek umícháme zálivku a okořeníme ji solí, pepřem a 

oreganem. 

Studené brambory oloupeme a nakrájíme na plátky, dáme do mísy. Zelené fazolky slijeme a přidáme do mísy spolu 

s bílými fazolemi a kostičkami cibule. Přelijeme zálivkou a opatrně zamícháme. 

Ochutíme solí, pepřem a octem. Opatrně vmícháme makrelu nakrájenou na 2 cm kousky a pospyeme petrželkou. 

 

Pikantní bramborový salát 
1500 g brambor,  3 svazky ředkviček, 1 malá konzerva hrášku, 2 cibule, 6 lžic majonézy, 6 lžic kysané smetany, 

1 žloutek, ½ lžičky soli, bílý pepř, 125 g slaniny, 2 lžíce oleje, trochu octa, sůl 

Brambory omyjeme, uvaříme ve slupce do měkka, oloupeme a nakrájíme na tenké plátky. 

Očistíme ředkvičky a rovněž je nakrájíme na plátky. Hrášek necháme okapat. Cibuli nadrobno nakrájíme. 

Smícháme majonézu, kysanou smetanu, žloutek, sůl a pepř, Slaninu nakrájíme na kostičky a rozškvaříme v horkém 

oleji. Podlijeme a zchladíme trochou octa přelijeme přes salát. 

 

Zelný salát s křenem 
½ hlávky zelí, 1 větří mrkev, 130 g čerstvého křenu, 2 snítky kopru, 2 lžíce oleje, 150 g majonézy, 1 lžička cukru, 

1 lžíce octa 

Zelí nakrájíme na malé kousky. Mrkev oloupeme a nakrájíme na kolečka. 

Zelí a mrkev blanšírujeme asi 3 minuty ve vroucí vodě. Pak zeleninu scedíme, propláchneme studenou vodou a 

necháme okapat. 

Křen jemně nastrouháme, kopr nasekáme nadrobno.Zelí s mrkví dáme do mísy přidáme křen, kopr, olej a majonézu. 

Osolíme, ochutíme cukrem a octem, promícháme a dáme vychladit. 

 

Caprese 
6-8 rajčat, 2-3 stroužky česneku, ca. 500 g mozarelly, 2-3 lžíce balsamica, 6 lžic olivového oleje, 1 svazek čerstvé 

bazalky, sůl, , pepř 

Plátky rajčat nakrájíme na plátky, upravíme je na podnos. Trochu osolíme a opepříme. 

Na to rozdělíme 1 lžíci balsamica 3 lžíce olivového oleje. 

Mozarellu nakrájíme na tenké plátky, položíme na plátky rajčat a pokapeme zbylým olejem a octem. 

Na sýr rozdělíme sekaný česnek a hrubě usekanou bazalku. Před podáním lehce vychladíme. 

Podáváme s bílým chlebem. 


